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Bemærkninger 
Fraværende: Maj Norman, Pernille Pedersen. 

Ordstyrer: Malene Søgaard-Andersen 

Referent: Henrik Stougaard 

Dagsorden  
 
 
 

1 Godkendelse af dagsorden og punkter 
til evt.  (5 min) 
 

Dagsorden godkendt. 
Jasmina har et punkt til, evt. berøres det under 
SFO. 
 
 

2 Nyt fra elevrådet (10 min) 

 

Elevrådet har lavet ”Crazy Week”, hvor der har 
været hattedag, anden skoletaske-dag, vildt hår-
dag og drenge der skulle være piger og piger 
der skulle være drenge-dag. 
 
Der har været en god opbakning fra både børn 
og voksne. 

3 Principper (40 min)  
Arbejde med et princip for lektier  
Elevrådet deltager under dette punkt 
 

Input fra elevrådet: mulighed for at lave en 
lektiecafé. Elevrådet synes lektiemængden er 
fin. Elevrådet er gode til at lære fra sig, og 
lektierne må gerne være lidt mere varierede i 
deres form og indhold. Der er også blevet drøftet 
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at man kan differentiere i lektierne sådan at man 
kan være med til at vurdere på sværhedsgraden 
i forhold til den tid der bruges på lektier. 
 
Eleverne vil gerne om læreren kunne give 
feedback på de lektier man har lavet dagen før, 
sådan at man anerkendes for at have lavet sine 
lektier. 
 
Drøftelse af afsnit: 
 
Mål med lektier: 

- ledelsen undersøger vilkår og rammer 
for en  lektiecafé evt. 2 gange om ugen, 
og hvilke konsekvenser det kan have. 

 
Skolens ansvar: 

- lektier drøftes med lærergruppen i 
ugeplanen. Der skal tages stilling til om 
lektier skrives på den dag den gives, 
eller til den dag den er til for. 

- Det kan være svært at se hvad der er 
skolens princip for lektier i hverdagen. 

- Det kan se forskellig ud hvor mange 
lektier man giver fra klasse til klasse og 
fra årgang til årgang. 

- De pædagogiske overvejelser 
vedrørende lektier drøftes en gang om 
året med lærergruppen.  

 
 
Elevens ansvar: 

- Afsnit OK. 
 

Forældrenes ansvar: 
- Afsnit OK 

 
Ledelsen laver et udkast ud fra de forskellige 
gode input der kom. 

4 Nyt fra formand (10 min) 
 

Der har været afholdt valgmøde med 6 der 
gerne ville stille op.  
 
Efterfølgende var der en enkelt der trak sig, og 
derfor kunne der indgå fredsvalg. 
 

5 Nyt fra skolen (10 min) 
Opstart GLO 
Status SFO 
Status skolepatrulje 
 

25 børn er startet i GLO. Det har været en god 
opstart. Der er stor opbakning fra forældrene og 
det har stor betydning for børnenes opstart. 
 
SFO: Sammen med pædagoggruppen har 
Henrik evalueret hjemsender funktionen med 
henblik på at vurdere, hvordan ressourcen 
bruges bedst. Så vi sikre gode og mange 
aktiviteter i SFO. 
Fra næste skoleår går vi derfor fra at finde og 
sende børn 6 gange til at finde og sende børn 3 
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gange. Helt konkret betyder det at SFO’en 
næste skoleår finder og sender børn klokken 
14.30, 15.30 og 16.30. 
Vi vil gerne at forældrene kommer mere ind på 
skolen om eftermiddagen for at hente deres 
børn. På den måde kan vi understøtte et godt 
samarbejde mellem SFO og hjem.  
 
Der gives en tilbagemelding til SB på hvordan 
hjemsenderfunktionen fungerer ultimo 2024. 
 
Skolepatrulje: Er kommet godt i gang. Elever fra 
5. og 6. klasse er meget engagerede i arbejde 
og det er dejligt at se, at de tager arbejdet 
alvorligt. Vi har en opmærksomhed på, at alle 
(både børn og voksne) respektere skolepatruljen 
og venter til de åbner fodgængerfeltet. 
 
Der er genudsendt trafikvejledningen for Harte 
skole, men det opleves at flere forældre ikke 
efterlever den. 
 
Det foreslås at lave et indslag med elever fra 
skolepatruljen, og evt. en forælder der fortæller 
om udfordringerne via videointerview på Harte 
Skoles TV. 
 
Galla koncert 1. maj ved Kulturskolen 
 
Rynkebyløb 3. maj, hvor vi håber der er stor 
opbakning til at indsamle penge til et godt 
formål. 
 
Parkourbanens anden etape er næsten færdig 
 
Torsdag den 25/4 er der elever fra Harte Skole 
der deltager i landsdelsfinale for skak.  

6 Skoleårets planlægning (10 min) 
Status på skoleårets planlægning 
 

Vi er i gang med skoleårets planlægning. 
Vi forventer at kunne melde ud til forældre i 
forhold til klasselærer på de enkelte klasser midt 
i maj.  
 
Drøftelse af placering af 
bevægelsesbånd/læsebånd i løbet af 
skoledagen. For at sikre en god udnyttelse af 
pædagogernes ressourcer skal båndet flyttes op 
i løbet af skoledagen, så det placeres omkring 
spisebåndet. 
 
Der blev drøftet fordele og ulemper ved tre 
forskellige forslag der blev fremlagt til 
orientering. 
 
Der har været behov for at lave 
personaletilpasning pga. den nye tildelingsmodel 
og lønstigninger.  
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7 Mål og indholdsbeskrivelse for SFO (20 

min) 
Gennemgang, drøftelse og godkendelse 
af mål og indholdsbeskrivelse 
Se bilag. 

Punktet udsættes indtil næste møde. 

8 Evt. (5min) 
 

 

9 Godkendelse af referat (10 min) 
 

 

 
 
 
 
 
 
 


